
Kringvergadering

VERSLAG

Vergadering van woensdag 14 december 2016

Aanwezig: Aiko, Alexander, Arne Jansen, Bram, Dries, Fanne, Jari, Lien, Lise, Marnik, Mathias, Simme,
Sander Belmans, Thibault

Verontschuldigd: Anne, Brecht, Katrijn, Lisa

Waarnemer: Carolyne, Joke, Robin, Sander Bylemans, Siebe, Tom

De vergadering wordt geopend om 20.07 u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Evaluatie vorige verkiezingen

Er is niks specifiek misgelopen, behalve dat Robin niet kon stemmen voor Wina en bij Medica moest stemmen.
Dat is gemeld aan LOKO, maar we hebben daar niks terug over gehoord. Volgende week worden op de PV enkele
aanpassingen aan het HR besproken, die voor verduidelijking zouden moeten zorgen omtrent het facebookgebruik
in de campagne.

Ontbinding vorig kiescomité

Het vorige kiescomité wordt ontbonden.

Verkiezing kiescomité

Robin De Roover, Tom Vervoort, Sander Bylemans en Sander Belmans, zouden graag opkomen als kiescomité
voor de campagne van volgend semester met Sander Belmans als voorzitter.

Motivatie: Wij hebben gezamenlijk al zeer veel ervaring opgedaan binnen de presidiumwerking van Wina. Zo
is er ervaring binnen: Bar, Cantus, EJW, GAK, Materiaal, Media, Redactie, Secretaris en Sport. Wij hebben alle
vier ook wel laten zien dat we rechtvaardige senioren zijn en wij zullen streven naar een gelijkaardige rechtvaardig-
heid tijdens en voor de campagne. We volgen de regels geschreven in het HR en zullen eventuele overtredingen
op een gepaste, doch ludieke, manier sanctioneren.
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Vragen:

• In hoeverre gaan jullie de opkomende ploeg controleren op begrotingen e.d.? Als je extra tips gaat geven,
vind je dan niet dat dat een deel van het testen van de nieuwe ploeg weghaalt?

• Geen van jullie heeft ervaring binnen onderwijsvertegenwoordiging. Hoe gaan jullie gepaste vragen voor de
onderwijsvertegenwoordigers bedenken op het kiesdebat?

• Geen van jullie heeft ervaring met beheer. Zien jullie dat als een gebrek en hoe gaan jullie het oplossen?

• Jullie moeten ook dingen bij LOKO regelen. Hoe gaan jullie bij de juiste personen terechtkomen?

• Welke drank gaan jullie serveren op de receptie, Kaiser of iets anders?

Er wordt gediscussieerd en gestemd. Het kiescomité wordt unaniem verkozen.

Varia

• Tom: ‘Indien er secretaresses zijn die in opkomend presesduo gaan stappen en onze mailadressen niet vinden,
die staan op de wiki.’

• Bylemans: ‘Tetten.’

• Dries: ‘Kak.’

• Simme: ‘De nieuwe Star Wars is goed.’

• Robin: ‘Wanneer wordt mijn geld nu eens opgehaald?’ - ‘Volgende week vrijdag.’

• Fanne: ‘Het was tof om nog eens een vergadering voor te zitten.’

De vergadering wordt gesloten om 20.29 u.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be
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